



Hong Kong Association of Travel Agents

Units 502-4, 5/F., Skyway House, North Block, 3 Sham Mong Road, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong

Tel: 2869 8624

Fax: 2525 0986

Website: www.hata.org.hk

Email: manager@hata.org.hk

25 March 2014

Dear HATA Members,

The TIC Extraordinary General Meeting (EGM) will be held on Wednesday, 26 March 2014 at 2:30pm at the Crystal Ballroom, Holiday Inn Golden Mile, 50 Nathan Road, Tsimshatsui, Kowloon, Hong Kong. To facilitate members to attend the meeting, HATA and 5 TIC Associations will jointly organize a luncheon with the details below –

Date :	26 March 2014 (Wednesday)
Schedule :	12:00 noon Lunch at East Ocean Seaview Restaurant, 11/F, 1 Peking Road, Tsim Sha Tsui 1:30 pm Registration for TIC EGM 2:30 pm TIC EGM
Fee :	Free of charge
Enrollment Deadline :	25 March 2014 (Tuesday) by 6:00pm

For reservations, please complete the enrollment form and send it to HATA Secretariat by fax or email. Fax: 2525 0986 Email: manager@hata.org.hk Seats are assigned on a first-come-first-served basis.

Enrollment Form

Please fax to HATA Secretariat 2525-0986 for registration

Company Name : _____ Contact person: _____

Tel : _____ Fax : _____ Email : _____

Participant (Name) : _____ Title : _____

Thank you for your attention.

Secretariat



Hong Kong Association of Travel Agents

Units 502-4, 5/F., Skyway House, North Block, 3 Sham Mong Road, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong

Tel: 2869 8624

Fax: 2525 0986

Website: www.hata.org.hk

Email: manager@hata.org.hk

二零一四年三月二十五日

致各會員：

香港旅遊業議會特別會員大會將於二零一四年三月二十六日（星期三）下午二時三十分，假座香港九龍尖沙咀彌敦道 50 號金域假日酒店麗晶殿舉行。為方便會員，本會與香港旅遊業議會五個屬會將於當日舉辦午餐會，詳細如下 -

日期：	二零一四年三月二十六日（星期三）
行程：	下午 12:00 東海薈 尖沙咀北京道 1 號 11 樓 午餐 下午 1:30 會場登記 下午 2:30 香港旅遊業議會特別會員大會
費用：	全免
截止日期：	二零一四年三月二十五日（星期二）下午六點

名額有限，先到先得，報名從速。請於二零一四年三月二十五日（星期二）下午六點前將回條傳真或電郵至本會秘書處。傳真號碼：2525 0986 電郵：manager@hata.org.hk

回條

公司名稱：_____

聯絡人：_____

電話：_____

電郵：_____

參加者姓名：_____

職銜：_____

香港旅行社協會秘書處